主日学家庭反馈单

我想像耶稣一样 第3课 彰显神的爱

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。



所学内容:

孩子们正在学习如何像耶稣一样。今天的课程内容是关于神如何爱他们,以及耶稣在地上时如何展现爱心。孩子们学习到向神表达爱的重要性,并学习了如何向他人展现属神的爱。(使用的经文:约翰一书 3:16, 4:7-12, 哥林多前书 13:4-8a)



牢记神的话语:

所以你们要效法神,好像蒙爱的儿女一样;也要在爱里行事为人,正如基督爱我们,为我们舍了自己,作供物和祭物献与神,成为馨香之气。-以弗所书 5:1-2

建议您在这一周里与孩子一起多次背诵这段经文,并问问他们,这节经文告诉我们关于"爱"的什么内容。



建议的亲子活动:

选择一两位你们家人或朋友中不常见面的人,可能是搬到远方住的亲人或朋友。可以去购买一些贺卡,或让孩子自己动手制作。然后请孩子在卡片里写下鼓励的话语或爱的祝福,并在本周把卡片寄出去。



亲爱的主啊,祢爱我,实在令人惊叹。 我也许永远无法像祢那样去爱, 但我愿意努力去尝试。 我爱祢。 父啊,请赐给我意愿去爱别人, 像我爱自己一样, 不自私,不刻薄。 帮助我展现出像耶稣在世时所展现的爱。



阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

The children are learing how they can be just like Jesus. Today's lesson was about how God loves them and how Jesus showed love while He was on earth. The children learned how important it is to show their love for God and how they can show Godly love to others. (Scripture used: 1 John 3:16, 4:7-12, 1 Corinithians 13:4-8a)

Words to Remember:



"Follow God's example, therefore, as dearly loved children and walk in the way of love, just as Christ loved us and gave himself up for us as a fragrant offering and sacrifice to God." Ephesians 5:1-2 NIV

Several times this week, ask you child to say these verses from memory. Ask them what these verses say about love.



Suggested Parent/Child Activity:

Choose one or two family members or friends that you don't see very often. Perhaps persons who no longer live close by. Purchase greeting cards, or have your child make some of their own. Then have your child write words of encouragement, or kind words of love inside, and mail the cards this week.



Daily Prayer:

Dear Lord, it is amazing how much You love me. I may never show the kind of love You do for me, but I want to try. I love You. Father, please give me the will to love others as I love myself, and not be selfish or unkind. Help me to show the kind of love that Jesus did while He was here on earth. Amen